



SERBEST MUHASEBECİ MALİ MÜŞAVİR – HASAN ALMA

Yalnızca GSS primi ödeyenlerin prim oranı arttı.

No: 2025 – 102

Tarih: 21.11.2025

21 Kasım 2025 tarih ve 33084 sayılı Resmî Gazete 'de yayımlanan 10602 sayılı Cumhurbaşkanlığı Kararı ile (5510/m.81/f gereği)

5510 sayılı SGK m.60/1-g bendi kapsamına tabi kişilerin (başka bir ülkede sağlık sigortasından yararlanma hakkı bulunmayan ve yalnızca GSS primi ödemek suretiyle sağlık hizmeti alanlar) ödeyecekleri prim oranı 01 Aralık 2025 tarihinden itibaren %3' ten %6'ya yükseltilmiştir.

Geliri brüt asgari ücretin üçte birinin üzerinde olan kişilerin ödemesi gereken genel sağlık sigortası prim tutarı mevcutta; brüt asgari ücretin %3'ü tutarındadır. Bu kapsamdaki genel sağlık sigortalılarının 2025 yılı Ocak-Kasım dönemi için ödemesi gereken genel sağlık sigortası prim tutarı aylık 780,17 TL iken; yeni karar ile 2025/Aralık ayında GSS primi bu kişiler için $26.005,50 \times 0.06 = 1.560,33$ TL olacaktır. Takip eden dönemde yeni asgari ücret üzerinden hesaplama yapılması gerekir.

Not: Bir işyerinde çalışanların genel sağlık sigortası primi, (kısa ve uzun vadeli sigorta kollarına tâbi olanlar için) 82 nci maddenin birinci fıkrasına göre hesaplanan prime esas kazancın %12,5'idir. Bu oran değişmemiştir.

Saygılarımızla,